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Адрес Ardagh Glass Moerdijk B.V 
Orionweg 2,  
4782 SC Moerdijk 
Postbus 90

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Ardagh Glass currently has over 500 containers in its product range and the ability to make virtually any colour.

The product range includes contains glass containers for all segments within the food and drink industry as well as containers for the pharmacy
industry.

The last 10 years have seen major developments 
in the area of lightweighting of glass containers within Ardagh Glass. This has been driven by our continued obsession with Quality, Service and
Innovation.

We are very committed to working with our customers to achieve further weight reduction in all product categories. We offer our customers detailed
guidance on best in class weights against conventional design as well as highlighting the potential for weight reduction through adopting optimum
weight design parameters. 
 

Company Profile of Ardagh Glass Moerdijk B.V

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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